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Abstract (en)
[origin: CA1170732A] 4/dr A conductor, provided with insulation for forming windings for transformers and other inductive apparatus comprises
two substantially rectangular uninsulated conductor strands, which are arranged with a flat side of one conductor strand facing a flat side of the
other conductor strand and with an insulating layer arranged between the flat conductor sides, of a material which forms a glued joint between
the conductor strands and which contains a spacer of insulating material to ensure that the conductor strands are held at a distance from each
other. The glued joint may be provided either before or after the forming of the conductor into a winding. After the glued joint has been achieved, a
winding manufactured from the conductor has a high breaking strength and low additional losses. The conductor is suitable for the manufacture of
complicated windings as well, such as interleaved disc windings.

Abstract (de)
Ein mit einer Isolierung (17) versehener Leiter (8) für Wicklungen von Transformatoren und anderen elektromagnetischen Geräten enthält zwei im
wesentlichen rechteckige nichtisolierte Teilleiter (10, 11), die mit ihren Breitseiten (10a, 11a) nebeneinander angeordnet sind, wobei zwischen ihnen
eine isolierende Schicht (12) aus einem Material vorhanden ist, das dazu gebracht werden kann, zwischen den Teilleitern eine Leimfuge zu bilden,
und das ein Distanzelement (13) aus Isoliermaterial enthält, welches sicherstellt, daß die Teilleiter auf Abstand voneinander gehalten werden. Die
Leimfuge kann entweder vor oder nach dem Formen des Leiters zu einer Wicklung gebildet werden. Nachdem die Leimfuge gebildet worden ist,
hat eine aus dem Leiter hergestellte Wicklung eine hohe Knickfestigkeit und niedrige Zusatzverluste. Der Leiter eignet sich zur Herstellung selbst
komplizierter Wicklungen, wie z. B. stabilisierter Scheibenwicklungen.
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